

AI 库软件使用说明 AI COOL USER GUIDE

(Please read this manual carefully before use) 1. install software

Al Library software download and installation:

(1) Users can search the "aicool market" from the mobile app store or scan the QR code below to download the installation package, and follow the prompts to complete the installation process.



Download software QR code

2. Login software

(1) After the installation, open the "aicool market" software and allow the software to use the mobile phone "microphone" and "camera" according to the prompts, so as to easily bind the device in the back.

(2) Open the "My" in the lower right corner and enter the background Settings, open the upper left corner for login. Enter the email address and obtain the verification code to



(3) Users can click "check in" in the background every day and exchange "energy points" at the gold coin exchange on the home page.



3. product function

After this Al translation software is bound with the Bluetooth headset, it will provide the following main functions:

(1) Real-time translation: support multilingual real-time translation, so that you do not need to worry about language barriers when communicating.

(2) Voice to text: Voice information received through Bluetooth headset can be converted into text in real time, which is convenient for viewing and recording.

(3) Text to speech: the translated text can be converted into voice playback, which is suitable for users with different listening habits.

(4) Intelligent learning: The software has the learning function. and can continuously optimize the translation effect according to

users usage habits.

4. Functional use Bluetooth headset to connect to the aicool market translation

software The aicool market translation software not only supports text

translation, but also works with Bluetooth The headset is connected to realize the real-time voice translation function, and the following is it

To connect to a Bluetooth headset:

(1) Turn on the Bluetooth headset: First, make sure that

your Bluetooth headset is on and connected.

(2) Open the aicool market translation software: open the aicool market translation software on your device, and enter my interface, click "bind a new device" and scan the "device binding code" on the home page of the instruction manual to connect(There is no need to scan the code for built-in devices) you can see that the device has been connected.



(3) Intelligent assistant: you want to know what content can click on the microphone to ask questions, wait a moment the intelligent AI small helper will answer for you.

(4) Use real-time voice translation: After a successful connection, you can use the real-time voice translation function of the Al library translation software. Just select the source language and the target language, and then press down the voice input button in the software, through the voice input through the Bluetooth headset or mobile phone, the software will automatically translate and output the text or voice of the target language automatically play.





Silent mode: no sound, only the translation results. Headphone mode: Talk to the phone and listen to the translation

sound from the headset. External playback mode: press the speech, release the end recording and play the translation sound from the mobile phone. Binaural mode: one person wears a headset, speaks to the headset, and plays the translated sound from the headset

(6) Display mode selection:

(5) Translation mode selection:



Ordinary mode: show the original text first, and show the translation results below the original text. This mode is suitable for your own English practice, and it is a one-way viewing mode. Interphone mode: the original text and the translation results are displayed in direction, convenient to watch the translation content with each other and avoid inaccurate communication.

Split screen mode: the first half screen displays the original text

and the second half screen shows the translation results.

(7) Conference Assistant: It has the functions of meeting recording, recording to text, meeting summary and sorting, etc. Just need to open the software to connect the headset during the meeting, and tell the meeting time, place, participants, meeting outline, main content and software can automatically generate the summary, so as to truly free hands without typing and record the meeting content

5. Common problems and solutions

- (1) Connection problem: Ensure that the Bluetooth headset is on and in a pairing state, and check whether the Bluetooth phone is on.
- (2) Inaccurate translation: to ensure that the input voice is clear and accurate
- (3) Software lag: close unnecessary applications in the background to ensure that the phone has enough running
- (4) Volume adjustment: adjust the volume in the mobile phone Settings, or check whether the Bluetooth headset has been adjusted to the appropriate volume.
- (5) Software updates: Regularly check and install software updates to ensure the latest updates and security of product
- (6) Unable to translate: When the headset connection status is normal or the software translation function cannot be used. please confirm whether the energy point in the background is sufficient. If the energy point is insufficient, please sign in to exchange the energy point or recharge the energy point before
- !!! Special note: Bluetooth device can only be bound to one account, the next account is used. then the previous account must be untied!

Device binding code

(It is recommended to take photos to prevent loss)



AI 库软件使用说明

AI COOL USER GUIDE (使用前请仔细阅读本说明书)

一、安装软件

AI 库软件下载与安装:

(1) 用户可从手机应用商店搜索 "Ai 库"或扫描 下方下载二维码下载安装包,并按照提示完成安 装过程。



下载软件二维码

二、登录软件

(1) 安装完成后, 打开 "Ai 库" 软件并根据提示 允许软件使用手机"麦克风""相机"等功能, 方便后面绑定设备。

(2) 打开右下角"我的"进入后台设置后打开左 上角登录,输入手机号并获取验证码登录。



(3) 用户每天在后台点击"签到"并在首页金币 兑换处兑换"能量点"后可正常使用软件功能。



三、产品功能

本 AI 翻译软件与蓝牙耳机绑定后, 将提供以下主

- (1) 实时翻译: 支持多语种实时翻译, 让您在交
- 流时无需担心语言障碍。 (2) 语音转文字:通过蓝牙耳机接收的语音信息 可实时转换为文字,方便查看和记录。
- (3) 文字转语音: 翻译后的文字可转换为语音播 放, 适用于不同听力习惯的用户。
- (4) 智能学习: 软件具备学习功能, 可根据用户 的使用习惯不断优化翻译效果。

四、功能使用

蓝牙耳机连接 AI 库翻译软件 AI 库翻译软件不仅支持文本翻译,还可以与蓝牙 耳机进行连接,实现实时语音翻译功能,以下是

连接蓝牙耳机的步骤: (1) 开启蓝牙耳机: 首先, 确保您的蓝牙耳机已 经开启并且处于已连接状态。

(2) 打开 AI 库翻译软件: 在您的设备上打开 AI 库翻译软件,并进入我的界面,点击"绑定新设 备"并扫本说明书"设备绑定码"进行连接(已 内置的设备则无需扫码),即可看到设备已连接。



- (3) 智能助手: 您想知道什么内容都可以点击麦 克风提问,稍等片刻智能AI小帮手就会为您解答。
- (4) 使用实时语音翻译: 连接成功后, 您可以使 用 AI 库翻译软件的实时语音翻译功能。只需选择 源语言和目标语言, 然后按住软件中的语音输入 按钮,通过蓝牙耳机或手机进行语音输入,软件 将自动进行翻译并输出目标语言的文本或语音自 动播放。



(5) 翻译模式选择:

显示模式

(6) 显示模式选择:

放翻译声音。

机播放翻译声音。

(耳机模式

外放模式

翻译声音

双耳模式

播放翻译声音

翻译模式

静音模式 不播放翻译声音,只显示翻译结果

对手机讲话,从耳机收听翻译声音

★ 按下讲话,松开结束录音并从手机播放

→ 人带一只耳机,对耳机讲话,从耳机

静音模式:不播放声音,只显示翻译结果。

耳机模式:对手机讲话,从耳机收听翻译声音。

外放模式:按下讲话,松开结束录音并从手机播

双耳模式: 一人戴一只耳机, 对耳机讲话, 从耳

显示模式

普通模式 先显示原文,再显示翻译结果

对讲模式 原文和翻译结果对向显示

■ 分屏模式

上半屏显示原文,下半屏显示翻译结果

普通模式: 先显示原文, 在原文下方显示翻译结 果,此模式适合自己练习英语,为单向观看模式。 对讲模式: 原文和翻译结果对向显示, 方便与对

方一起观看翻译内容,避免沟通不准确。 **分屏模式**:上半屏显示原文,下半屏显示翻译结

(7) 会议助理: 具有会议录音,录音转文字,会议总结整理等功 能,只需在会议时打开软件连接耳机,讲出会议 时间, 地点, 参会人员, 会议大纲, 主要内容,

软件即可自动生成总结,真正做到解放双手,无

需再打字记录会议内容。 五、常见问题与解决方案

(1) 连接问题: 确保蓝牙耳机已开启并处于可配 对状态,同时检查手机蓝牙是否已打开。

- (2) 翻译不准确: 确保输入语音清晰准确。
- (3) 软件卡顿:关闭后台不必要的应用,确保手 机有足够的运行内存。
- (4) 音量调整: 在手机设置中调整音量大小, 或 检查蓝牙耳机是否已调节至合适音量。
- (5) 软件更新: 定期检查并安装软件更新, 以确
- 保产品功能的最新性和安全性。 (6) 无法翻译: 耳机连接状态正常, 还是无法使 用软件翻译功能时,请确认后台能量点是否充足, 若能量点已不足,请签到兑换能量点或者充值能
- 量点后再使用。 !!! 特别提示: 蓝牙设备只能绑定一个账号 使用, 下一个账号使用, 则前一个账号必须要

FCC Caution:

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- -Reorient or relocate the receiving antenna.
- -Increase the separation between the equipment and receiver.
- -Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- -Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.